

السجل التجاري: 1010628443  
الغرفة التجارية: 552947  
الرقم الضريبي: 310538534800003  
6705 صلاح الدين، 2494 الملق، الرياض: 12836



**ARABICE / ENGLISH (BILINGUAL)**

# استبيان رضى المتدربين

## Trainees Satisfaction Survey

٢٠٢٦



## الهدف من التقييم

### الهدف من الاستبانة:

إيجاد بيانات يتم جمعها وتحليلها واستبيان مجالات التحسين من خلال استجابات المدربين والمتربين في تعبئة هذه الاستبانة، لعرض الوقوف على مستوى جودة التدريب والخدمات المقدمة والأساليب المستخدمة بهدف التحسين المستمر في الخدمات المقدمة ورفع هامش التواصل بين المتربين والشركة.

### وقت استخدام الاستبانة:

١. أثناء حضور الدورة أو الدورات: لغرض معالجة أي عقبات تواجه المستفيدين أثناء حضور الدورة.
٢. بعد الانتهاء من الدورة: لغرض تلمس مواطن التحسين والتطوير ومعالجة أي عيوب تواجه المستفيدين.

### أهمية الاستبانة للشركة:

تعتبر شركة مؤشرات الأداء الأساسية الطبية التقييم أداة ذات فعالية في توفير المعلومات عن انطباع المتربين وإيجاد نوافذ للتحسين المستمر.

### التزام الشركة:

تلزم شركة مؤشرات الأداء الأساسية الطبية وعند طلب الجهات المعنية مثل المركز الوطني للتعليم الإلكتروني أو أي جهة ذات علاقة أو صفة سيادية بنتائج التقييم من المتربين والمدربين وهذا التزام أساسي للوقوف على كفاءة فعالية النظام في المنصة.

#### رابط الاستبانة

**فضلاً اضغط الرابط في الأسفل**



[Course Evaluation - Google Forms](#)



## Purpose of the Evaluation

### Purpose of the Survey:

To collect and analyze data derived from the responses of trainers and trainees completing this survey, in order to assess the quality of training, the services provided, and the methods used. The goal is to support continuous improvement of the services offered and enhance communication between trainees and the company.

### When the Survey Is Used:

1. During the course or training sessions: to address any obstacles participants may face while attending the course.
2. After completing the course: to identify areas for improvement and development, and to address any challenges participants may encounter.

### Importance of the Survey for the Company:

The Medical KPIs Company considers evaluation an effective tool for providing insights into trainees' impressions and identifying opportunities for continuous improvement.

### Company Commitment:

The Medical KPIs Company is committed—upon request from relevant authorities such as the National eLearning Center or any related or sovereign entity—to provide evaluation results from trainees and trainers. This commitment is essential to assess the efficiency and effectiveness of the platform's system.

### Survey Link:

Please click the link below:

[Course Evaluation - Google Forms](#)

